
RONDVRAAG COMMISSIE 11 SEPTEMBER. 

->Museum. 

-Wanneer kunnen we de aanstelling van een nieuwe Kwartiermaker verwachten? 

-Wat is de stand van zaken rond de renovatie. Is er al een programma van eisen bekend? 

-Is er al een indicatief vlekkenplan ten aanzien van de voorziene functies in het huidige 

gebouw en de achterbouw? 

-Wat is de stand van zaken rond de aanbesteding? 

-Is er al nadere informatie bekend rond de toekomstige beheer en exploitatie-opzet, de 

personele bezetting, de aard van de museale inrichting en de inventaris? 

-Blijkens de raadsinformatiebrief van 4 mei 2018 is de voorbereidingsfase en 

uitvoeringsfase gesplitst. Kunt u een indicatie geven wanneer wordt overgegaan van 

voorbereidingsfase naar uitvoeringsfase? 

-Is het voornemen om begin 2020 gereed te zijn nog steeds haalbaar? 

-Welk energielabel heeft het museum na de renovatie? 

-Kan op basis van de op dit moment bekende informatie de renovatie en de herinrichting 

plaatsvinden binnen de daarvoor vastgestelde kredieten?  

 

Rob van Dooren. 
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